

櫻の汤享・夏日香气・秋&冬の童话 韩式海陆空釜山东线 8天6晚

Tour code : JA-KAE8TR

一次震“韩”人心の《济州・全罗南道・顺天・釜山・首尔》の韩式东线全体验



最奇幻 3D 艺术世界+最“IN” ICE 冰雕博物馆

--- 体验神奇视觉享受，感受晶莹剔透，别样冰雪风情

最艺术的绿茶园の Osulloc 雪绿茶园

--- 茶杯式建筑新颖而富有创意，亭台相连，有一种古朴淡雅之美

最赏心悦目的 Camellia hill 山茶花丘

--- 亚洲唯一的茶花为主题花园，是隐藏在济州岛的世外桃源

最壮丽山与风景胜地の“春天童话”“夏日香气”“赏枫庆典”

--- 内藏山国立公园，感受与大自然的热舞与刺激

最深森=身呼吸的“韩”世外桃源の谭阳竹园

--- 扇子般展开的竹林谷，竹香馥郁与千万松香缠绕的室外桃园

最纯天然の顺天湾自然生态公园

--- 广阔的滩涂和茂密丛生的芦苇，多种珍稀的野生候鸟.....

最七彩烂漫・甘川文化村

—— “釜山的圣托里尼”之称。以拥有独特的风景和文化著称

最浪漫的海云台海浴场

--- 搭乘海边观光列车，欣赏韩国最美的海滩美景

最独特的海边寺庙・海东龙宫寺

--- 依山傍海在釜山东海岸的寺庙，最别致的 108 阶&日出岩

最 FUN 的加耶主题乐园

--- 加耶主题乐园+洛东江铁轨脚踏车+红酒隧道+涂鸦秀





第1天: 新加坡 ✈️ 济州岛

(早餐: 经典安排机上用餐)

今天晚上齐聚樟宜国际机场, 搭乘舒适的航班飞往素有蜜月岛之称的济州岛。开始展开一系列的精彩旅游。

第2天: 济州岛【3D 幻觉艺术世界、ICE 冰雕艺术馆、奥~绿茶博物馆、传统市场】

(午餐/晚餐) 住宿: 济州 Gloucester Hotel Jeju 酒店或同级

抵达后由专业导游迎接, 之后前往参观【3D 幻觉艺术世界】是具艺术性、科学性的教学, 让参观的游客们对绘画有突破性的改观; 其巧妙的利用视觉观感上的远近感、灯光折射的明暗度以及 3D 立体图案, 让人产生错觉, 仿佛身入其中对艺术产生共鸣。【ICE 冰雕艺术博物馆】是济州第一个四季常设的室内冰雕展示馆, 于 2012 年 7 月全新开幕。一年四季不论季节、气温, 全年保持零下 5 度, 任何时候都可以看到各式主题的室内冰雕展示, 冰雕博物馆展示了代表济州的泰迪熊冰雕、热带鱼等等, 除此之外还有北极村的冰屋、冰滑梯等各式的冰雕展示。【奥~绿茶博物馆】O' Sulloc 博物馆以绿茶为主题而建设, 是了解学习韩国传统茶文化的场所。不仅其茶杯组成的建筑特点早已闻名遐迩, 东西方传统和现代文化在这里也得到了和谐的交融, 而自然优美的环境, 使这里又不失为一个绝佳的休憩之地。博物馆里, 亭台相连, 鱼儿在壁荷间嬉戏。在二楼倚栏远眺, 绿茶满园, 风景如画。在博物馆内周围满墙壁的都是纸杯子, 每个杯子上都画满了创意涂鸦。【传统市场】这里是济州最大、最悠久的常设市场。混合了公设市场、夜市、传统市场和水产市场, 出售多种多样的美食和商品, 是游客经常光顾的地方。

第3天: 济州岛 全罗南道 (木浦·韩式游轮 4H / 莞岛·快艇 2H) 【山茶花の丘 Camellia Hill、城山日出峰、城邑民俗村、JOANNE BEAR 博物馆 (独家赠送纪念小熊)】

(早餐: 酒店/午餐/晚餐) 住宿: 木浦 Shinan Beach 酒店 或 全南酒店 或 同级

早餐之后前往【山茶花の丘 Camellia Hill】一年四季赏花悦目: 春季樱花·夏季绣球花·秋季菊花·冬季山茶花。在亚洲是唯一的茶花庄园, 拥有世界最大规模的山茶花田, 全世界 80 多国的珍贵茶花 5 百多种和 6 千课的茶花树在这里。这里的山茶花每年总是最先绽放、香气弥漫整个园区。全园共有来自世界各地的 500 多种 6000 多棵山茶树, 还设有以椰子树等各种造景树为主题的园林。除了具备宽广的草坪广场和生态莲池外, 还建有草房、圆木别墅、铁制房屋、度假村、别墅等多种住宿设施及以山茶花为题材的工艺品画廊和多功能会议室。【城山日出峰】为汉拏山 360 个子火山之一, 也是世界最大的突出于海岸的火山口, 攀登 30 分钟左右到达山顶唯一一片广阔的牧场, 由此观看日出, 美不胜收。【城邑民俗村】参观 200 年前至今还使用的家屋城邑。城邑民俗村由于位于济州岛上, 因而也全面反映了济州岛独特的居住文化。您在这里可以看到那看似堆得稀稀疏疏的挡风石墙 (黑熔岩石), 为了防止风直接进入里屋而建得又直又弯的“奥来” (窄胡同), 还有成为济州岛之象征的石神像 (Dolharubang)。还能看到济州岛特产中尤为有名的黑毛土种猪。【JOANNE BEAR 博物馆】著名泰迪熊艺术家朝安吴的工作室博物馆。座落于以秀丽的汉罗山及大海闻名于世的济州岛, 在这里大家能观赏到曾经仅在欧洲美国可见的她那绝世作品。有以韩流明星裴勇俊为原型的小俊雄为原型的造型玩偶。稍作休息我们将搭乘渡轮前往木浦。搭乘渡轮的海上旅行, 不但能够将美丽的海上风景尽收眼底, 还能在船上体验韩船榻榻米的独有乐趣, 让旅程更加丰富浪漫。抵达木浦后前往酒店入住。

第4天: 全罗南道 【太平盐田 DIY、内藏山国立公园 (白杨寺)、潭阳绿竹苑, 潭阳水杉林荫路】

(早餐: 酒店/午餐: 石锅拌饭/晚餐: 韩定食) 住宿: 顺天 Venezia Hotel 或同级

早餐后我们将前往【太平盐田 DIY】太平盐田为全罗南道曾岛唯一的盐田, 亦是韩国内最大的天日盐产地。在这里可见识天日盐的生产过程, 还可以亲手制作体验。【内藏山国立公园】以「湖南五大名山」的内藏山为首, 一直到南边连结的白岩山, 还有内藏寺、【白羊寺】等历史悠久的古寺, 另外还包括全琫准将军被拘捕前最后行经的笠巖山城。【潭阳绿竹苑】是潭阳镇培育的竹林。2003 年 5 月形成的竹林面积约 160,000 平方米。石阶和竹林间吹来的风可以缓解日常压力。【潭阳水杉林荫路】潭阳水杉路是代表韩国的异国风情和梦幻般的道路。整齐的水杉像一幅幅画在国道两旁蔓延开来。20m 高大的树木整齐地排成一排, 每棵都伸展着墨绿色的枝条。

第5天: 全罗南道- 顺天-釜山【顺天湾自然生态公园、顺天国家庭园、乐安邑城】【甘川文化艺术村、缸筒夜市】

(早餐: 酒店/午餐: 韩式烧肉/晚餐: 人蔘鸡) 住宿: ASTI Hotel Busan Station 或同级

早餐后, 前往【顺天湾自然生态公园】这里有广阔的滩涂和茂密丛生的芦苇, 也有多种珍稀的野生候鸟。沿着 40 公里海岸线延伸开来的顺天湾是世界五大沿岸湿地之一, 它的生态保护价值也得到了世界的认可。【顺天湾国家庭园】是为保护顺天湾而打造出的庭园, 位于顺天道沙河一带, 在占地 112 万平方公尺 (34 万坪) 的土地上, 植有 505 种、79 万株树木, 及 113 种、315 万株花。每逢春天, 郁金香与踯躅等百花齐放, 形成壮丽景观。分享之林周边 3 万平方公尺土地则是油菜花园区, 五月中旬一齐绽放, 将可欣赏到一片黄色花海。【顺天乐安邑城】曾属于三韩时代的马韩领土、百济时的波知城、高丽时代乐安郡地基, 而现今完整的保存了朝鲜时代的城郭与东轩、客舍、林庆业将军碑、市集、茅屋等, 是韩国第一个城与村一起被指定为史迹的地方。之后前往【甘川文化艺术村】那里最有特色的是沿着阶梯式山势排列而成的密密麻麻的蓝色房屋屋顶。釜山必去景点之一的甘川文化村曾经是贫困阶层生活的平凡村庄, 后来是经过居民踊跃参与、政府调查发掘和艺术家赋予创作后共同建造而形成的旅游地。【缸筒夜市】与釜山国际市场、札嘎其市场一样, 是釜山代表性的传统市场。韩国战争时期, 原名为富平市场的此地, 在美军影响下开始大量贩售罐头食品, 因此又得名「罐头市场」。

第6天: 釜山【海云台BULU LINE PARK (Mipo->Cheongsapo约15分钟 / 海边列车单程、海东龙宫寺、加耶乐园(含4项加耶乐园+洛东江铁轨脚踏车+红酒隧道+涂鸦秀) * 飞金浦或龙山火车站 (或改为KTX)-首尔

(早餐: 酒店/午餐: 石锅拌饭/晚餐: 自理) 住宿: 首尔 STANFORD HOTEL 或 同级

早餐后专车前往参观】。**【海云台 BULU LINE PARK (Mipo->Cheongsapo 约 15 分钟)海边列车单程】**釜山东海南部线从海云台区尾浦到松亭的铁道,因地形狭窄 2013 年后便停驶,后来重新打造变成观光路线,而行驶的列车还是目前韩国第一个使用充电电池提供动力的环保列车。**【海东龙宫寺】**由高丽恭愍王的王师懒翁大师创建于 1376 年,原名普门寺,是韩国三大观音圣地之一。因结合海、龙与观音大佛,使这里比其他地方有着更深层的信仰意义。传说只要在海东龙宫寺真心诚意地祈祷,菩萨将会于梦中显灵并实现一个愿望。**【加耶乐园(含 4 项加耶乐园+洛东江铁轨脚踏车+红酒隧道+涂鸦秀)】**-公元 42 年由金海金氏崛起的势力在金海及洛东江流域所建立的王朝,故金海又被称作「五百年的伽耶古都」。这儿曾是依靠铁器文化发展壮大起来的国家联盟伽耶的盟主国所在地。伽耶主题公园保有伽耶时期平民的和王宫的建筑和历史展览,为演出和展示、体验、休闲设施等大规模的主题公园。再继续搭乘专车前往釜山程飞机或 KTX 前往首尔。

· · · 冬季行程 (1DEC~28FEB) “加耶乐园” 更换 “冬季滑雪场” (雪具自费) · · ·

冬季 12 月**【滑雪场】**你可更换滑雪装备穿戴雪鞋、雪橇等,一切装备穿戴齐全后,在导游的指导之下由穿雪鞋开始到练习走路煞车,跌倒,滑行,让您尝试一下前所未有的滑雪之乐,享受滑行于雪原中无拘无束的奔放与刺激,如果滑累了,您还可在此堆堆雪人或是和大打雪仗也是一种不同的感受,尽情在银色世界里享受豪放及驰骋的快感,体验北国滑雪的情趣。若您是滑雪爱好者,这里的数道滑雪道、及空中览车一定会让您兴奋莫名。若您不会滑雪也没关系,有由专业导游教导您滑雪基本姿势及注意事项,让您也可以享受滑雪的快感,驰风的快感令人难忘。

第7天: 首尔-【人参专卖店、化妆品专卖、护肝宝】【景福宫、青瓦台舍廊房、西小门圣地历史博物馆】【卷反DIY+紫菜博物馆】
(早餐: 酒店/午餐: 八色烤肉) 住宿: 首尔 STANFORD HOTEL 或 同级

早餐后,前往**【人参专卖店】**了解人参栽种制造之过程,并可选购各式人参产品。**【彩妆名品店】**由韩国三大明星玄彬 BEAUTY CREDIT Q10、宋慧乔 ETUDE、全智贤 LANEIGE 代言之知名品牌。**【护肝宝&赤松】**再继续搭乘专车前往**【景福宫】**是太祖李成桂于 1395 年建造的新朝鲜王朝的法官(即正宫)。无论就规模还是建筑风格都堪称朝鲜五宫之首。景福宫在壬辰倭乱时期,大部分建筑被烧毁,高宗时期,兴宣大院君主主持恢复并兴建了 7700 多座建筑。现在,景福宫内保存有朝鲜时代代表性的建筑——庆会楼、香远亭的圆形莲池、勤政殿的月台、雕像等,从中可以感受到朝鲜时代人们高超的雕刻技艺。现在兴礼门外西侧是国立古宫博物馆,景福宫内香远的东侧则坐落着国立民俗博物馆。**【青瓦台舍廊房】**是一座集韩国与首尔的过去、现在与未来展望于一身的历史纪念馆,其前身为青瓦台弘报馆“孝子洞舍廊房”,后经大规模整修改造,于 2010 年 1 月重装开放。整体建筑为两层,一层是文化观光展览馆,二层是国家展望展览馆。**【西小门圣地历史博物馆】**为展示朝鲜时代后期韩国天主教历史的博物馆。入口处经过李承薰雕刻作品“月落在水上池尽”之后即是大型广场。沿着展示作品走下去,博物馆地下 1 楼为图书馆与讲堂、地下 2 楼为企划展览室与小讲堂、地下 3 楼为 Consolation Hall、常设展览室与天空广场。其中,可以从地下三楼仰望蓝天的天空广场是西小门圣地历史博物馆里最热门的场所。天空广场是为了缅怀为思想与宗教自由牺牲者的崇高精神而建立,名字的寓意为即便深埋地下,打开天窗也能看见蓝天。**【卷反DIY+紫菜博物馆】**紫菜博物展示馆就在体育馆里,分割出几个屋子,在里面会教大家做泡菜,品尝泡菜,介绍紫菜,然后出来就是柜台,出售各种各样口味的紫菜,里面还有一个免费韩服体验区可以试穿韩服拍照。

第 8 天: 仁川  新加坡

早餐后,搭乘专车前往仁川**【永宗国际机场】**结束韩国之旅,返回温暖的家——新加坡。

团费不含: 小费(韩国: 11 新币 X7 天=77 新币/人); 非新加坡籍客人签证费

- 备注: 1、全程酒店为韩国当地 4—5 花酒店,在不减少景点的情况下,我社有权调整行程和所住的同级酒店。
2、韩国各地部分酒店的三人间,其中加床仅提供的是折叠加床。
3、如遇人力不可抗拒因素,如天气缘故(花期推迟或提前)、塌方、路阻、车辆故障,等造成行程延误、或不能完成上述景点,责任不在旅行社不承担赔偿责任,由此产生超支费用由游客自理,恕不负责额外赔偿之损失。
4、所有行程顺序、航班时间、最终酒店确认均以出发前的最终确认行程为准。
5、如若行程和封面有出入之处,请以当地地接最终确认为准。中英文行程如有出入,请以中文行程为准
6、韩国购物店见行程内,请自行检查物品质量,本公司不对此承担责任。

航班参考时间表 (Flight time) :

Scoot Airline 酷航 : TR812 SINCJU 0010/0715 , TR843 ICNSIN 1200/1730



JUN-AIR TRAVEL PTE LTD 经典旅游策划机构

101 Upper Cross Street #B1-10/11 People's park Centre Singapore 058357
Tel:65-6535 5688 Fax:65-6538 5048 enquiries@junairtravel.com.sg www.junairtravel.com.sg

TA00671 Company & GST Reg.No:198901122H

Korea All In (Sea•Land•Air) Full-Experience BUSAN "EAST" 8D6N

Romantic Autumn VS Winter Sonata One Unforgettable & Experience of Korean-Trip!

Tour code : JA-KAE8TR

DAY 01: SINGAPORE → JEJU ISLAND

(B/ON BOARD)

Assemble at Changi International Airport today for a comfortable flight to South Korea-Jeju Island.

DAY 2: 3D ART WORLD/ICE SCULPTURE MUSEUM/OSULLOC GREEN TEA MUSEUM

(L/ D) HTL: Gloucester Hotel Jeju OR SIMILAR

Upon arrival, you will be welcomed by our local tour guide and transferred **Jeju Trick Eye Museum** opened in January 2013 as the third in the franchise, after **Hongdae** and **Busan**. Next, **Jeju Ice Museum** in **Jeju** is an indoor museum and theme park combines the concepts of ice sculpture and 5D screen. As each section is considerably different, whenever move steps, visitors easily feel they come to diverse museums.. **Osulloc Green Tea Museum** with the aim of introducing and spreading Korean teas and the traditional tea culture of Korea. The museum is a cultural space where the West and the East, and modernity and tradition coexist in harmony. The museum has a tea gallery, eco-friendly resting area, and cafe where visitors can enjoy a variety of tasty tea-based desserts(own expense).

DAY 03: CAMELLIA HILL/SEONGSAN ILCHULBONG/SEONGEUP LIVING FOLK VILLAGE/JOANNA BEAR MUSEUM

(Exclusive free little bear)

(B/HOTEL L/D)

HTL: SHINAN BEACH HOTEL OR SIMILAR

After breakfast, visit **Camellia Hill** is a camellia arboretum that was created on a plot of land in Sangchang-ri, Andeok-myeon, Jeju-do that spans 172,000 square meters. The arboretum is home to 6,000 camellia trees of 500 different species including species that are known to produce the world's largest and earliest blossoms. In addition to camellia trees, the arboretum also boasts palm trees, wildflowers, and other plants as well as a sprawling grass plaza and an ecological pond. Next, tour **Seongsan Ilchulbong**, a volcanic crater perched out on the eastern tip of **Jeju Island**. Next, explore the **Seongeup living Folk Village**, designated as a folklore preservation zone. Here you can meet the friendly native people of **Jeju** who still live behind stone courtyard walls in thatched-roof lava-wall homes. You can learn more things about Korean traditional culture. **Joanne Bear Museum** exhibits everything about cute Bears, which have been loved worldwide for 100 years. (Exclusive free little bear) After enjoying the beautiful view, take a CRUISE to Mokpo, get a sea view along the way..

Day 4: Jeollanam-do 【 Taepyeong Salt Field DIY、 Naejangsan National Park (Baegyangsa Temple) 、 Juknokwon, Damyang Metasequoia Road 】

(B: Hotel/L: Bibimbap/D: Korean Cuisine)

Hotel: Suncheon Venezia Hotel or similar

After breakfast, proceed to 【 **Taepyeong Salt Field DIY**】 is the only salt field in Jeongdo Island, Jeollanam-do, and is also the largest producer of solar salt in Korea. Here you can see the production process of the sun salt, and you can also experience the production by yourself. 【 **Naejangsan National Park**】 Naejangsan Mountain is a famous mountain in Jeollabuk-do, and the best mountain in Korea to view the fall foliage. Because of the bright autumn leaves that blanket Naejangsan Mountain in fall, the mountain is also referred to as Geumgang of Honam, referencing the beautiful Geumgangsan Mountain. Inside the park, there are famous waterfalls, such as Dodeokpokpo Falls and Geumseonpokpo Falls, and temples such as 【 **Baegyangsa Temple**】 and Naejangsa Temple. 【 **Juknokwon**】 in Damyang is a bamboo forest cultivated by the town of Damyang. This bamboo forest, at approximately 160,000 m² in size, was formed in May 2003. The rock steps and winds blown between the bamboo trees provide relief from daily stress. Next, go to【 **Damyang Metasequoia Road**】 Damyang Metasequoia Road is an exotic and fantastic road that represents Korea. The neat metasequoias spread like paintings on both sides of the national highway. The 20m tall trees are neatly arranged in a row, each with dark green branches.

Day 5: Jeollanam -do, - Suncheon - Busan 【 Suncheon Bay Ecological Park、 Suncheon Bay National Garden、 Naganeupseong folk village 】 【 Gamcheon Culture Village、 Canned Food Market 】

(B: Hotel/L: Korean BBQ/D: Ginseng Chicken)

Hotel: ASTI Hotel Busan Station or similar

After breakfast, we will proceed to 【 **Suncheon Bay Ecological Park**】 There are vast tidal flats and dense reeds, as well as a variety of rare wild migratory birds. Along the 40-kilometer coastline, Suncheon Bay is one of the five largest coastal wetlands in the world, and its ecological protection value has also been recognized by the world. 【 **Suncheon Bay National Garden**】 is a garden created to protect Suncheon Bay. It is located in the Sa-dong area of Suncheon-do. It covers an area of 1.12 million square meters (340,000 ping) with 505 species and 790,000 trees. , and 113 species and 3.15 million flowers. In spring, hundreds of flowers such as tulips and tulips bloom, forming a magnificent landscape. The 30,000-square-meter land around the Forest of Sharing is the rapeseed garden area, which blooms together in mid-May, and you can enjoy a sea of yellow flowers. 【 **Naganeupseong folk village**】 The

town consists of three neighborhoods along the east, south and west of the fortress walls. The village is overall well preserved, allowing visitors to observe houses and lifestyles that have all been passed down from the past. The town is highly valued as a historical and cultural resource for studying traditional folk customs. **【Gamcheon Culture Village】** The most distinctive feature there is the dense blue roofs arranged along the stepped hills. Gamcheon Culture Village, one of the must-see attractions in Busan, used to be an ordinary village where the poor lived. Later, it was a tourist destination that was jointly built after the active participation of residents, government investigation and excavation, and creation by artists. **【Canned Food Market】** Like Busan International Market and Jagalchi Market, it is a traditional market representative of Busan. During the Korean War, the original name of Bupyeong Market began to sell canned food in large quantities under the influence of the US military, hence the name "Canned Food Market".

Day 6: Busan【 Haeunde Blueline Park (Mipo->Cheongsapo 15min)、Haedong Yonggungsa Temple 】【 Gaya Theme Park (Include 4 activities+Rail Bike+Wine Tunnel+Hero Show) 】【 * Fly to Gimpo or Yongsan Railway Station (or change to KTX) - Seoul
(B: Hotel/L: Bibimbap/D: Own arrangement) Hotel: ASTI Hotel Busan Station or similar

After breakfast, **【Haeunde Blueline Park (Mipo->Cheongsapo 15min) 】【 Haedong Yonggungsa Temple 】【 Gaya Theme Park (Include 4 activities+Rail Bike+Wine Tunnel+Hero Show) 】【** The railway from Mipo in Haeundae-gu to Songjeong on the Donghae Nambu Line in Busan was suspended in 2013 due to the narrow terrain. Later, it was rebuilt into a tourist route. The train running on it is currently the first eco-friendly train powered by rechargeable batteries in Korea. **【Haedong Yonggungsa Temple】** It was founded in 1376 by the master of King Gongmin of Goryeo, and was originally named Bomunsa Temple. It is one of the three holy places of Guanyin in Korea. Because of the combination of sea, dragon and Guanyin Buddha, this place has a deeper religious meaning than other places. Legend has it that as long as you pray sincerely at Haedong Yonggungsa Temple, the Bodhisattva will appear in a dream and make a wish come true. we will go to visit **【Gaya Theme Park (Include 4 activities+Rail Bike+Wine Tunnel+Hero Show) 】【** A dynasty was established in the Gimhae and Nakdong River basins by the rising power of the Gimhae Kim clan, so Gimhae is also called "the ancient capital of Gaya for five hundred years". It used to be the seat of the head country of Gaya, the national alliance that developed and grew by relying on the iron culture. Gaya Theme Park is a large-scale theme park with performances and exhibitions, experiences, leisure facilities, etc.

*****Winter itinerary (1DEC~28FEB) Gaya Theme Park => "Winter Ski Resort" (Snow gear at own expense)*****

Proceed to **Ski Resort**, in winter normally after December (depending on weather), we will take you to local ski resort, you can rent the ski equipments at your own expense. Don't miss this opportunity to try out skiing. A wondrous & exhilarating snow experience awaits you. Your guide will guide you through with a basic ski instruction or make a snowman and take pictures instead.

Day 7: Seoul- 【 Ginseng Specialty Store、Cosmetics Store、Liver Care & Red Pine、Gyeongbok Palace, Cheong Wa Dae House Gallery, Seosomun Holy Land History Museum + History Park, KIMBAB DIY+ Laver Museum 】【
(B: Hotel/L: Pal sik BBQ/D: MOB) Hotel: STANFORD Hotel Busan Station or similar

After breakfast, visit **【Ginseng Specialty Store】** The process of ginseng planting and manufacturing, and you can buy all kinds of ginseng products. **【Cosmetics Store】** Famous brands endorsed by three Korean stars Hyun Bin BEAUTY CREDIT Q10, Song Hye Kyo ETUDE, Jun Ji Hyun LANEIGE., **【Liver Care & Red Pine】****【Gyeongbok Palace,】** which was built by King Taejo Lee Seong-gye in 1395. In terms of size and architectural style, it is the first of the five palaces in Korea. Most of the Gyeongbok Palace was burned down during the Japanese Invasion of Korea in 1592. During the Gojong reign, King Heungseon Daewon presided over the restoration and construction of 7,700 buildings. **【Cheong Wa Dae】** Press House was renovated extensively and reopened in January 2010. The whole building has two floors, the first floor is the culture and tourism exhibition hall, and the second floor is the National Prospect Exhibition Hall. **【Seosomun Holy Land History Museum】** is a museum that displays Korean Catholic history during the late Joseon Dynasty. At the entrance is Lee Seung-hoon's sculpture "Moon Falls over Cheonshui," and a large square is opened. The first floor of the museum is a library and lecture Hall, the second floor is a planning exhibition room and a small lecture Hall, and the third floor is a permanent exhibition room and a sky square. **【Rolling DIY + Seaweed Museum The】** Seaweed Museum Exhibition Hall is located in the gymnasium. It is divided into several rooms. Inside it will teach you how to make kimchi, taste it, introduce seaweed, and then come out to the counter to sell seaweed of various flavors. There is also a free hanbok experience area where you can try on hanbok and take pictures.

DAY 08: SOUL → SINGAPORE

Morning, take coach transfer to Airport back to Singapore.

REMARK: Tipping: \$ 11 SGD x 7Days = \$77SGD /Pax (Pay to Singapore)

- If there is any discrepancy between English and Chinese itinerary, please refer to the Chinese itinerary one strictly
- Due to unforeseen circumstances, the sequence of itinerary may subject to changes without prior notice
- Taxes and fees quoted are subject to currency fluctuation and are not guaranteed until air ticket issuance

If the team less than 10 people, the company will have the power to change, will not be responsible for additional compensation

航班参考时间表 (Flight time) :

Scout Airline 酷航 : TR812 SINCJU 0010/0715 , TR843 ICNSIN 1200/1730